

产品货架期声明

尊敬的客户：

上海南芯半导体科技股份有限公司秉持着诚信正直、质量为基，期待成为您信赖的合作伙伴。我们在此承诺，我们生产、销售的产品，基于防潮袋包装完好、湿敏卡未变色的情况下，其标准货架有效期为两年，自防潮袋包装日起计算。

包装日期可参考标签。

如果对此声明有任何疑问，欢迎联系您对应的销售咨询。

备注：

包装日期为标签D/C栏位，产品货架期计算方法为D/C加两年。

如下图所示，D/C为2106，代表生产日期为2021年第6周第一天，货架期至2023年第6周第一天。



上海南芯半导体科技股份有限公司

Declaration of Product Shelf Life

Dear Customer:

Southchip Semiconductor Technology(Shanghai) Co., Ltd. adheres to integrity, quality and look forward to becoming your trusted partner. We hereby declare that products we produce and sell have a standard shelf life of two years from the date packaged in moisture barrier bags. This assumes the integrity of moisture barrier bag seal has not been compromised and the humidity indicator card has not discolored during the time period.

Please refer to the label for the packaging date.

If you have any questions for this declaration, please contact your Sales Representative freely.

Remarks:

The packaging date is represented by D/C, therefore, the shelf life is calculated by D/C plus two years.

As indicated in the following label, the D/C with a figure of 2106 represents the packaging date is the first day of sixth week in 2021, and the shelf life will expire on the first day of sixth week in 2023.



Southchip Semiconductor Technology(Shanghai) Co., Ltd.